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Enkel fråga  
till ordförande för Vård- och omsorgsnämnden, Tuva Lund (s) 
 
 
 
 
 
Valfrihet? 
1 januari 2021 sålde den s-ledda högermajoriteten i Botkyrka kommun ut 
20% av vår hemtjänstverksamhet till vinstdrivande privata aktörer. Detta 
är första steget i en utförsäljning som, vid full implementering, kommer 
att tvinga hälften av kommunens hemtjänstbrukare att anlita privata 
bolag i stället för den kommunala organisationen. 
 
Vi har fått information om att ett tjugotal hemtjänstbrukare i södra delen 
av kommunen tvingats acceptera hemtjänst utförd av privata aktörer i 
stället för att fortsätta få sina behov tillgodosedda av den kommunala 
hemtjänstorganisationen, trots att de uttryckt en önskan om att få behålla 
sin kommunala utförare. Den förklaring vi fått är att de privata utförarna 
har garanterats 20% av hemtjänstmarknaden från och med 1 januari 
2021, men mindre än 20% av brukarna i de södra kommundelarna 
önskade byta bort den kommunala hemtjänst som de varit vana vid och 
trivdes bra med. 
 
Jag undrar 
  

1. Stämmer det att ett antal hemtjänstbrukare som uttryckte 
önskemål om att även i fortsättningen få sina behov tillgodosedda 
av den kommunala hemtjänstorganisationen i stället hänvisades 
till privata aktörer när dessa inledde sin verksamhet i början på 
2021? 
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